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2010D16119 LIJST VAN VRAGEN – TOTAAL 

1 
Kan de evaluatie van de Q-koortssituatie bij mens en dier van dit voorjaar 
uiterlijk 1 augustus 2010 naar de Kamer worden verzonden? 

2 
Hoe groot is het risico dat volledig gevaccineerde, gespaarde vrouwelijke 
dieren op besmette bedrijven, alsnog zullen aborteren als gevolg van een 
klinische Q-koortsinfectie? 

3 
Hoe kan het dat de relatie tussen humane en veterinaire gegevens in 
sommige gevallen wel een relatie laat zien tussen infectie bij dier en mens 
en in andere gevallen totaal niet? 

4 
Is er sprake van verschillende Coxiella Burnettii stammen in Nederland? 

5 
Hoeveel bedrijven zijn negatief/gunstig bevonden gedurende de laatste 
vier tankmelkuitslagen naar aanleiding van de Q-koorts monitoring? 

6 
Vormen deze bedrijven een risico voor de volkgezondheid in relatie tot 
Q-koorts? Zo ja, kunt u de risico’s nader duiden en aan elk mogelijk risico 
een risicoprofiel uiteenzetten? Zo nee, bent u voornemens de restricties 
die deze bedrijven ervaren te eindigen per 1 juni 2010 en te communi-
ceren over het risico van deze bedrijven voor de volksgezondheid in 
relatie tot Q-koorts? 

7 
Hoeveel van de geruimde bedrijven heeft nu een negatieve- ofwel 
positieve tankmelk uitslag? Kunt u hieruit concluderen dat de ruimingen 
het gewenste risicoverminderde effect voor de volksgezondheid hebben 
bewerkstelligd kijkende naar de tankmelkuitslagen? 

8 
Bestaat er een protocol voor het testen van bokken en rammen? Zo ja, 
kunt u het protocol voor het testen van bokken en rammen naar de Kamer 
sturen? Zo nee, waarom niet? 

9 
Welke handvatten, naast de mogelijkheid van het individueel testen van 
bokken en rammen, worden de geruimde bedrijven, die nog tankmelk 
positief zijn, geboden om uiteindelijk tot een negatieve tankmelkuitslag te 
komen? 

10 
Vormen geruimde tankmelkpositieve bedrijven nog een groot risico voor 
de omgeving? Zo ja, kunt u een risicoprofiel schetsen en een advies 
formuleren om dit risico te verminderen? Zo nee, overweegt u de naam 
«besmet» bedrijf voor deze bedrijven te veranderen om daarmee aan te 
geven dat zij niet een groot risico voor de volksgezondheid vormen. 

11 
In 2008 en in 2009 zijn er, met name in het zuiden van het land, al vele 
melkgeiten en melkschapen gevaccineerd. Kunt u een beeld geven van 
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het aantal dieren dat voor 1 juni 2010 voor het eerst gevaccineerd dient te 
worden? Hoe gaat de vaccinatie na 1 juni 2010 eruit zien? 

12 
Kunt u aansluitende bij de bovenstaande vraag ook per maand aange-
geven hoeveel dieren een booster vaccinatie in 2010 nodig zullen hebben? 

13 
Kunt u meedelen hoeveel dieren er nu al gevaccineerd zijn vanaf 1 juni 
2009? 

14 
Bent u bereid om per 2 cijferige postcode de Q-koorts vaccinatiedeken 
(inclusief de vaccinatie uitgevoerd vanaf 1 juni 2009) in beeld te brengen 
en deze tweewekelijks tot 1 juni 2010 richting de kamer te sturen? Zo nee, 
waarom niet? 

15 
Kunt u uitleggen hoe u de communicatie rond de Q-koorts, zowel 
veterinair als humaan, tot 1 juni 2010 gestalte gaat geven? 

16 
Kunt u de stand van zaken en de bevindingen rond het humane vaccin 
aangeven? 

17 
Kunt u uiteenzetten hoe de samenwerking tussen de humane en de 
veterinaire kant van Q-koorts op dit moment gestalte krijgt? 

18 
Op welke manier wordt momenteel onderzocht hoe effectief het vaccin is 
in het voorkomen van de uitstoot van de gevaarlijke bacterie, en welke 
resultaten heeft dit tot nu toe opgeleverd? 

19 
Op basis van welke wetenschappelijke oordelen zou het fokverbod in juni 
2010 opgeheven kunnen worden? 

20 
Waarom zou u in juni 2010 overgaan op het versoepelen van het 
fokverbod, wat zijn de redenen hiervoor? 

21 
Welke belangen hebben de doorslag gegeven bij uw besluit om de 
maatregelen in juni 2010 te gaan versoepelen? 

22 
Hoeveel kost het individueel testen van de bokken op Q-koorts? 

23 
Hoe hoog is de vergoeding die geitenhouders ontvangen wanneer zij hun 
bokken laten ruimen? 

24 
Hoeveel geitenhouders hebben al aangegeven hun bokken te willen laten 
testen, en hoeveel hebben aangegeven hun bokken te willen laten 
ruimen? 

25 
Is het waar dat er een financiële prikkel is om de bokken nu te ruimen? 
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26 
Hoe staat het met de levering van vaccins voor geiten, hoeveel vaccins 
zijn er voor 1 juni 2010 beschikbaar, welke dieren worden daar mee 
ingeënt en in welke volgorde? 

27 
Heeft u al brieven en telefoontjes gekregen van bezorgde burgers, 
gemeenten en instellingen over het opheffen van het fokverbod? Hoe gaat 
u hiermee om? 

28 
Wat zou u met het inzicht van nu anders hebben gedaan in de aanpak van 
Q-koorts tot nu toe? 

29 
Hoe kan het dat er voor de Mexicaanse griep wel alle alarmbellen zijn 
afgegaan en dat er daar op (te) grote schaal vaccins zijn aangekocht, 
terwijl de Q-koorts epidemie lang miskent is en er te weinig vaccins 
beschikbaar zijn? 

30 
Zijn er recent ontheffingen verleend voor het vervoeren van geiten of voor 
het afvoeren van mest? Zo ja, hoeveel en waarom? 

31 
Wat zijn de veterinaire/fysiologische redenen om melkschapen anders te 
behandelen dan vleesschapen, hoewel beide na aflammeren melk geven? 

32 
In hoeverre zou antibiotica ingezet kunnen worden om besmette bedrijven 
versneld de Q-koortsvrije status te kunnen geven? 

33 
Heeft u in overweging genomen dat duurmelken (2 tot 3 jaar) wel mogelijk 
is voor melkgeiten, maar niet voor melkschapen? Erkent u dat geruimde 
melkschapenbedrijven zwaarder getroffen worden door het levenslange 
fokverbod voor de niet geruimde dieren dan geruimde melkgeitenbe-
drijven? 

34 
Komt er nog een vervolgbrief naar de Kamer over de toekomstscenario’s 
voor geruimde bedrijven, inclusief het bedrijfseconomische perspectief, 
bijvoorbeeld in de vorm van een reactie op het «Schaderapport Q-koorts» 
van Zlto advies (februari 2010)? Is het waar dat het de bedoeling was dat 
de toekomstscenario’s voor geruimde bedrijven in de voorliggende brief 
aan de orde gesteld zouden worden? 

35 
Hoe kunt u verklaren dat sinds 1 januari 2010 52 meldingen van Q-koorts 
bij mensen zijn ontvangen waarvan de eerste ziektedag in 2010 viel en dat 
in de vergelijkbare periode in 2009 13 patiënten werden gemeld? Is er 
sprake van een andere bron? 

36 
Hoe groot is, gelet op de onzekerheid hierover bij geiten- en schapen-
houders, het risico dat bedrijven door het vaccineren tijdelijk positief 
worden en op grond hiervan besmet verklaard en geruimd worden? Hoe 
kan dat voorkomen worden? 
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37 
Is het waar dat het tenminste vier jaar duurt voordat de effectiviteit van 
vaccinatie van melkgeiten en melkschapen kan worden aangetoond? Zo 
nee, hoe lang duurt het dan voordat de effectiviteit kan worden aange-
toond? Kunt u dit toelichten? 

38 
Welke onderzoeken lopen er momenteel in Nederland naar de effectiviteit 
van het vaccin voor dieren en wanneer zijn deze afgerond? 

39 
Is het mogelijk om risicogroepen zoals patiënten met hartvaataandoe-
ningen en klepafwijkingen reeds dit seizoen te vaccineren door voor hen, 
hangende de adviesaanvraag van de Gezondheidsraad, een uitzonde-
ringspositie te creëren? 

40 
Bent u bereid in overleg met de specialisten van het Jeroen Bosch 
ziekenhuis het vaccin Q vax ter beschikking te stellen aan een zorgvuldig 
geselecteerde patiëntenpopulatie om niet weer één jaar verloren te laten 
gaan en ter preventie van chronische Q-koorts? Zo nee, waarom is dit niet 
mogelijk dan wel niet wenselijk? 

41 
Is de veronderstelling juist dat het na 1 juni 2010 voor geruimde bedrijven 
moeilijk zal worden om her te bevolken, omdat er een groot tekort aan 
beschikbare lammeren wordt verwacht (Ruwe schatting: 15 000 lammeren 
ter vervanging van 45 000 geruimde dieren), en ziet u mogelijkheden om 
te voorkomen dat de bedrijfsvoering van geruimde bedrijven door dit 
verwachte tekort niet gecontinueerd kan worden? 

42 
Welke onderzoeken vinden plaats rondom hygiënemaatregelen betref-
fende mest, en zijn er ook onderzoeken gedaan naar het mestbeleid in de 
stal zelf en de mogelijkheden om het verspreiden van de bacterie in de 
mest tegen te gaan? Zo ja, welke en wanneer worden deze afgerond? Zo 
nee, waarom niet en zijn hier maatregelen op overwogen? 

43 
Wordt er ook aanvullend onderzoek gedaan naar de effectiviteit van 
vaccineren bij de dieren? Kan eind mei 2010 wel een exacte schatting van 
de effectiviteit van het vaccin in het voorkomen van infecties bij dieren en 
het voorkomen van uitscheiding van C. Burnettii bij abortus/partus 
gegeven worden (zie bijlage met deskundigenadvies)? 

44 
Zitten er, naast het aanvullende onderzoek, andere overwegingen achter 
het besluit om 1 juni 2010 als grensdatum te hanteren voor het wel of niet 
ruimen van nieuwe besmet verklaarde bedrijven en het opheffen van het 
fok- en aanvoerverbod?

4


